

مكتب المحامي راشد العنزي للمحاماة و الإستشارات القانونية

RASHID ALANEZI ADVOCATES AND LEGAL
CONSULTANT





About Us

معلومات عنا

Rashid Alanezi Advocates and Legal Consultant is a fullservice law firm that constitutes of several advocates, legal consultants and a number of paralegal and administrative staff. We offer by Contract Basis and efficiently handle eventhe most complex cases and transactions of any size and complexity, bringing it to conclusion to ensure our clients' success. The firm is currently has office in Al Seef Kingdom of Bahrain. It has associate lawyers to enable the firm dealwith matters across the country under firm. One of the attributes of the firm includes its resolve toprovide remarkable and effective solution-oriented servicesin a timely manner to its clients and put efforts to be universally recognized as a full service law firm.

راشد العنزي للمحاماة والاستشارات القانونية هي شركة محاماة متكاملة الخدمات تضم العديد من المحامين والمستشارين القانونيين ومعدداً من الموظفين القانونيين والإداريين. نحن نقدم خدماتنا على أساس العقد ونتعامل بكفاءة حتى مع أكثر الحالات والمعاملات تعقيداً مهما كان حجمها وتعقيدها، ونصل بها إلى النهاية لضمان نجاح عملنا. الشركة لديها حالياً مكتب في ضاحية السيوف - مملكة البحرين . لديها محامون مشاركون لتمكين الشركة من التعامل مع الأمور في جميع أنحاء البلاد تحت إشراف الشركة. تتضمن إحدى سمات الشركة عزمها على تقديم خدمات رائعة وفعالة موجبة نحو الحلول في الوقت المناسب لعملائها وبذل الجهود ليتم الاعتراف بها عالمياً كخدمة كاملة شركة محاماة.



Vision & Mission

الرؤية و الرسالة

Our firm's vision & mission is to provide legal services to all businesses, institutions or persons ,to offer practical solutions to our clients and to be universally recognized as a full service law firm.We embrace and understand our client's needs and address them with full support of time, and enable them to make informed making decisions .

تتمثل رؤية مكتبنا ورسالته في تقديم الخدمات القانونية لجميع الشركات أو المؤسسات أو الأشخاص، وتقديم حلول عملية لعملائنا والاعتراف بهم عالميًا كمكتب محاماة متكامل الخدمات. نحن نحتضن ونفهم احتياجات عملائنا ونتعامل معهم بدعم كامل من الوقت، وتمكينهم من اتخاذ قرارات مستنيرة.



Our Team

فريقنا

سازمان امور حقوق اساسی
وزارت دادگستری
جمهوری اسلامی ایران

Our Team



فريقنا

Lawyer: Rashid Al Anezi

المحامي راشد العنزي

Lawyer: Dana Al Shenow

المحامية : دانه الشنو

Legal Consultant : Ismail Elnasri

المستشار القانوني إسماعيل النصري

Legal Consultant : Mahmoud Mohamed
Abouhatab

المستشار القانوني : محمود محمد أبو
حطاب

International Legal Consultant

مستشار قانوني دولي

Executive Secretary : Riffy Sison

سكرتيرة الأولى ريفي سيسون

Executive Secretary: Fawzia Almahmood

السكرتيرة الأولى فوزية المحمود

Head Of Accounts : Hameed Khan

رئيس الحسابات حميد خان

Junior Accountant

محاسب مبتدئ

Internal Auditor

المدقق الداخلي

External Auditor

مراجع خارجي

Legal Reserchers

الباحثون القانونيون



المحامي راشد العنزي

التعليم: بكالوريوس في القانون، جامعة المملكة (البحرين) الشهادات:

أخصائي معتمد في مكافحة غسل الأموال - دورة إعداد من *

ACAMS

(جمعية الأخصائيين المعتمدين في مكافحة غسل الأموال)

المستوى 2 *

NVQ

في المحاسبة (المؤهل الوطني المممي)

إدارة الرعاية الصحية*

خبرة 5 سنوات في شركة بابكو كرئيس لشؤون المرضى *

القيادة مع الدكتور مارشال جولدسميث *

في إدارة الرعاية الصحية في الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة CS و CCE شهادة *



محامي محترف متفاني وذو مهارات عالية يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاما في مجموعة واسعة من المجالات القانونية، بما في ذلك قانون الشركات والقانون الطبي وقانون العقود وقانون الأسرة والقانون الجنائي. إجراء مقابلات مع قانون الهيئة الوطنية لحقوق الإنسان لتوفير تطوير اللوائح الصحية في كل من القطاعين الحكومي والخاص في مملكة البحرين من ذوي الخبرة في تقديم المشورة القانونية الشاملة والمشورة للأفراد والشركات وجماعات المصلحة العامة. منظم للغاية وموجه نحو التفاصيل مع مهارات اتصال كتابية وشفوية ممتازة. ملتزم بالتمسك بأعلى معايير الممارسة القانونية المهنية. مسؤول عن بعض أنشطة تطوير الأعمال التجارية التي تقيد العلاقات القوية طويلة الأجل.



Lawyer Rashid Al Anezi

Education: Bachelor of Science in Law, Kingdom University
(Bahrain) Certifications:

- Certified Anti- Money Laundering Specialist –
ACAMS Preparation Course
- Level 2 NVQ in Accounting
- * 5 Years Experience in BAPCO as Head Patient Affairs
- * Leadership with Dr. Marshall Goldsmith
- * CCE & CS Healthcare Management in American University
in Ras Al Khaimah
- Summary: Dedicated and highly skilled professional lawyer with over 20 years of experience in a wide variety of legal experience, including corporate law, medical law, contract law, family law and criminal law. Conducting Interviews for NHRA Law to provide development of health regulations in both governmental and private sectors in the Kingdom of Bahrain . Experienced in providing comprehensive legal advice and counsel to individuals, businesses and public interest groups. Highly organized and detail-oriented with excellent written and verbal communication skills. Committed to upholding the highest standards of professional legal practice. Responsible for some business developments activities fostering strong long term relationships.





المحامية دانه الشنو



محامية خريجة بكالوريوس قانون من جامعة العلوم التطبيقية لعام 2019 تتمتع بخبرة لمدة 3 سنوات في القانون المدني وقانون الشركات وقانون الأفراد والقضايا الجنائية والشرعية ، وتقدم معرفة قانونية متعمقة وإرشادات استراتيجية للأفراد والشركات. كما تقدم المشورة المتخصصة والتمثيل والحلول القانونية المصممة خصيصاً لاحتياجات العملاء، وضمان الامتثال للقوانين وحماية مصالحهم في المسائل القانونية المعقدة. وقد عملت على أكثر من 500 قضية لحد الآن ومازال هناك المزيد ، كما تابعت قضايا محاكم التنفيذ والنيابة العامة وبلاغات مراكز الشرطة بفضل مهاراتها القوية في التفاوض والتقاضي وحل النزاعات ، تعمل على حل النزاعات بكفاءة مع الحفاظ على التركيز على تحقيق نتائج إيجابية بأقل الخسائر للعميل .



Lawyer

Dana Alshenow



A lawyer who graduated with a Bachelor of Law from the University of Applied Sciences in 2019 with 3 years of experience in civil law, corporate law, individual law, criminal cases and Sharia, providing in-depth legal knowledge and strategic guidance to individuals and companies. She also provides specialized advice, representation and legal solutions tailored to the needs of clients, ensuring compliance with laws and protecting their interests in complex legal matters. She has worked on more than 500 cases to date and there are still more, and has followed up on cases of enforcement courts, public prosecution and police station reports. With her strong negotiation, litigation and dispute resolution skills, she works to resolve disputes efficiently while maintaining a focus on achieving positive outcomes with minimal losses for the client.



المستشار القانوني إسماعيل النصري

إسماعيل النصري لديه أكثر من 22 عامًا من الخبرة في العمل كمستشار قانوني، مع المهارات والمؤهلات اللازمة للتفوق في هذا الدور. لديه خبرة واسعة في تقديم المشورة للعملاء في مجموعة واسعة من المسائل القانونية، بما في ذلك صياغة العقود والتفاوض عليها، حل النزاعات، والحوكمة المؤسسية. في هذا السياق، يقدم المشورة القانونية الشاملة للعملاء، مما يضمن إدارة شؤونهم القانونية بما يتوافق تمامًا مع القوانين واللوائح ذات الصلة. تتضمن خلفيته أيضًا خبرة كبيرة في إجراء الأبحاث القانونية وإعداد الوثائق الهامة. إنه ملم جيدًا بالقواعد واللوائح في مختلف الولايات القضائية، مما يتيح له إدارة حتى أكثر المسائل القانونية تعقيدًا بثقة.

كمستشار قانوني، يتميز بمهارات تواصل ممتازة، حيث يوضح المسائل القانونية للعملاء بطريقة واضحة وموجزة. كما أنه منظم للغاية ويمتلك دقة في التفاصيل، مما يمكنه من التعامل مع جميع جوانب احتياجات عملائه القانونية بكفاءة وامتثال.

بشكل عام، فإن خبرته القانونية الواسعة وسجل نجاحه المثبت في تمثيل العملاء ومجموعة مهاراته المتنوعة تجعله مستشارًا قانونيًا مؤهلًا وفريدًا وقيّمًا.



Legal Consultant Ismail Elnasri

Ismail Al Nasri has over 22 years of experience working as a legal consultant, with the skills and qualifications needed to excel in this role. He has extensive experience advising clients on a wide range of legal matters, including contract drafting and negotiation, dispute resolution, and corporate governance. In this context, it provides comprehensive legal advice to clients, ensuring that their legal affairs are managed in full compliance with the relevant laws and regulations.

His background also includes significant experience in conducting legal research and preparing important documents. He is well versed in the rules and regulations of various jurisdictions, allowing him to manage even the most complex legal matters with confidence.

As a legal advisor, he has excellent communication skills, explaining legal matters to clients in a clear and concise manner. It is also highly organized and possesses meticulous detail, enabling it to handle all aspects of its clients' legal needs efficiently and compliantly.

Overall, his extensive legal experience, proven track record of representing clients and diverse skill set make him a qualified, unique and valuable legal advisor.



المستشار القانوني محمود محمد أبو حطب

- كلية الشريعة والقانون بدمنهور، جامعة الأزهر، دفعة ٢٠٢٠
- ماجستير في القانون العام والخاص، كلية الحقوق، جامعة بني سويف
- باحث دكتوراه في القانون الجنائي، كلية الحقوق، جامعة الإسكندرية

بخبرة واسعة في التحليل والاستشارات القانونية، يقدم محمود أبو حطب خبرته في التعامل مع القضايا القانونية المعقدة، وضمان الامتثال، وتقديم الاستشارات الاستراتيجية للعملاء. تشمل خبرته مراجعة العقود، وإدارة المخاطر، ودعم جهود حل النزاعات. وهو ملتزم بتقديم إرشادات قانونية واضحة وقابلة للتنفيذ، مصممة خصيصًا لتلبية الاحتياجات الفريدة لكل مؤسسة. وهو واثق من أن مهاراته وتفانيه سيساهمان في استمرار نجاح الفريق ونزاهته القانونية.



Legal Consultant Mahmoud Mohamed Abouhatab

- Faculty of Sharia and Law in Damanhour , Al-Azhar University ,
Year 2020
- Master's Degree in Public and Private Law , Faculty of Law in Beni
Suef University
- PhD Researcher in Criminal Law , Faculty of Law , Alexandria
University

With a strong background in legal analysis and advisory, Mahmoud Abouhatab offer expertise in navigating complex legal matters, ensuring compliance, and providing strategic advice to clients. His experience includes reviewing contracts, managing risks, and supporting dispute resolution efforts. He is committed to delivering clear, actionable legal guidance tailored to meet the unique needs of an organization. He is confident that his skills and dedication will contribute to the continued success and legal integrity of the team.



مستشار قانوني دولي

يقدم مستشار قانوني دولي متخصص في إجراءات تحصيل الديون وتنفيذها
إرشادات خبيرة للعملاء من القطاع الخاص الذين يسعون إلى استرداد الديون
المستحقة عبر الحدود. وبفضل معرفتهم العميقة بالأطر القانونية العالمية، فإنهم
يتنقلون عبر القوانين الدولية المعقدة لبدء إجراءات التنفيذ ومتابعتها، مما يضمن
استرداد الأموال بشكل فعال. تشمل الخدمات التفاوض على التسويات وإدارة
التقاضي والتنسيق مع السلطات المحلية لضمان نتائج إيجابية، مع إعطاء الأولوية لحماية
مصالح العملاء طوال العملية.



International Legal Consultant

An international legal consultant specializing in debt collection and enforcement proceedings offers expert guidance to private clients seeking to recover outstanding debts across borders. With deep knowledge of global legal frameworks, they navigate complex international laws to initiate and follow through on enforcement actions, ensuring the effective recovery of funds. Services include negotiating settlements, managing litigation, and coordinating with local authorities to secure favorable outcomes, while prioritizing the protection of client interests throughout the process.



ريفي سيسون

شخصية ذكية وسريعة التعلم ومجتهدة، وهي على استعداد لمشاركة معرفتها وخبرتها لمساعدة الفريق أو الشركة مع 5 سنوات من الخبرة في مجال البروتوكول و سنتان في مجال الإدارة، حيث حصلت على العديد من الإنجازات والشهادات. شخصية متحفزة ذات أخلاق عمل عالية وسجل حافل بالإنجازات. موثوق بها وودودة، وملتزمة بالتفاعل الرائع مع العملاء.



Riffy Sison



An intelligent, quick learner and hardworking, she is willing to share her knowledge and experience to help the team or company with 5 years of experience in Legal Protocols and 2 years in management, where she has obtained many achievements and certifications. A motivated personality with a strong work ethic and a track record of achievements. Reliable, friendly, and committed to great interaction with customers.



فوزية المحمود

سكرتيرة متحفزة بشكل كبير، لديها مهارات استثنائية في التنظيم وإدخال البيانات لضمان الأداء الفعال والكفاءة داخل دور إداري. تهدف إلى أن تكون أصولاً لا غنى عنها للفريق من خلال تخفيض التكاليف وتعظيم العمليات. قدرتها على خلق انطباع إيجابي حول الشركة من خلال تفاعلات فعالة ومهنية. توفير الرعاية الرائعة في بيئة المكتب. مسؤولة، موثوقة، متحمسة، وفعالة، مع مهارات ممتازة في التواصل وخدمة العملاء.



Fawzia Almahmood

A highly motivated Junior Secretary with excellent exceptional skills in organization and data entry to ensure peak performance and efficiency within an administrative role. Aiming to be an indispensable asset to the team by cutting costs and maximizing operations. Ability to create a positive impression about company through efficient and professional interactions. Providing compassionate care in an office setting. Responsible, reliable, enthusiastic, and efficient, with excellent communication and customer service skills.



حميد خان



محاسب ذو خبرة لأكثر من 15 عامًا في تحليل البيانات المالية، وإعداد الميزانيات، وتحضير الضرائب. لديه مهارات في التعاون مع الفرق الوظيفية العابرة، وتحديد فرص توفير التكاليف، وتحقيق الاندماجات الناجحة التي تؤدي إلى زيادة حصة السوق. محاسب تحليلي للغاية ومتحفز لتحقيق النتائج، مع خبرة واسعة في تطوير وتنفيذ أنظمة المحاسبة التكلفة، وتحليل اتجاهات التكاليف، وإعداد تقارير الاختلافات.



Hameed Khan



Experienced Accountant with 15 years of expertise in financial analysis, budgeting, and tax preparation. Skilled in collaborating with cross-functional teams, identifying cost-saving opportunities, and achieving successful mergers resulting in increased market share. Highly analytical and results-driven Accountant with extensive experience in developing and implementing cost accounting systems, analyzing cost trends, and preparing variance reports.



محاسب مبتدئ

محاسب مبتدئ يساعد في المهام المالية اليومية، بما في ذلك الاحتفاظ بالسجلات المالية، ومعالجة المعاملات، وإعداد التقارير. يدعم رئيس قسم الحسابات لدينا في تسوية الحسابات، وضمان الدقة في البيانات المالية، والمساعدة في إعداد الميزانية. مع الاهتمام القوي بالتفاصيل والمهارات التنظيمية، يساهم في التشغيل السلس للعمليات المالية مع اكتساب الخبرة وتطوير الخبرة في ممارسات المحاسبة.



Junior Accountant

A junior accountant that assists with day-to-day financial tasks, including maintaining financial records, processing transactions, and preparing reports. Supporting our head of accounts in reconciling accounts, ensuring accuracy in financial statements, and helping with budgeting preparation. With strong attention to detail and organizational skills, contribute to the smooth operation of financial processes while gaining experience and developing expertise in accounting practices.



المراجعون الداخليون والخارجيون

يقوم مدققو الحسابات الداخليون لدينا بتقييم وتحسين الضوابط الداخلية وإدارة المخاطر والعمليات في مؤسستنا. يقومون بإجراء عمليات تدقيق لضمان الامتثال للسياسات وتحديد أوجه القصور والتوصية بالتحسينات للمساعدة في تعزيز العمليات وحماية الأصول. يقدم مدققو الحسابات الخارجيون لدينا مراجعة مستقلة للبيانات المالية للشركة لضمان الدقة والشفافية والالتزام بمعايير المحاسبة. يقدمون رأيًا موضوعيًا حول الصحة المالية للمؤسسة، مما يساعد في بناء الثقة مع أصحاب المصلحة وضمان الامتثال التنظيمي.



Internal and External Auditors

Our Internal Auditors assess and improve our organization's internal controls, risk management, and processes. They conduct audits to ensure compliance with policies, identify inefficiencies, and recommend improvements to help enhance operations and safeguard assets.

Our External Auditors provide an independent review of a company's financial statements to ensure accuracy, transparency, and adherence to accounting standards. They offer an objective opinion on the financial health of an organization, helping build trust with stakeholders and ensuring regulatory compliance.



باحثونا القانونيون

يتخصص باحثونا القانونيون في جمع وتحليل المعلومات القانونية لدعم إعداد القضايا والاستراتيجيات القانونية وجهود الامتثال. وبمنظرة ثاقبة للتفاصيل، يقومون بإجراء أبحاث شاملة حول القوانين واللوائح وسوابق القضايا والاتجاهات القانونية، مما يوفر رؤى قيمة لمساعدة فريقنا القانوني على اتخاذ قرارات مستنيرة. يضمن عملهم أن جميع المسائل القانونية مدعومة جيدًا بمعلومات دقيقة وحديثة.



Our Legal Reserchers

Our legal researchers specialize in gathering and analyzing legal information to support case preparation, legal strategies, and compliance efforts. With a keen eye for detail, they conduct thorough research on laws, regulations, case precedents, and legal trends, providing valuable insights to help our legal team make informed decisions. Their work ensures that all legal matters are well-supported by accurate and up-to-date information.

Our Services

خدماتنا





Provision Services

تقديم الخدمات

Subject to the terms and conditions of the Agreement, provides Customer with the Service and during the term of the Agreement. This document identifies what is being provided and how it will be done. It also defines payment for the services rendered and other essential terms to both parties involved. This includes the following :

Consultation , Representation before Courts , Representation before Arbitration Panels , Company Formation AND Contracts

وفقاً لشروط و أحكام الاتفاقية ، يوفر للعميل الخدمة و خلال مدة الإتفاقية ، تحدد هذه الوثيقة ما يتم تقديمه و كيف سيتم القيام به . كما يحدد الدفع مقابل الخدمات المقدمة و الشروط الأساسية الأخرى لكلا الطرفين المعنيين . و يتضمن ذلك ما يلي :

استشارة ، التمثيل أمام المحكمة ، التمثيل أمام هيئة التحكيم ، تشكيل شركة و العقود



Consultation

الإستشارة

The Firm's lawyers render consultation services on every faces of the law of Bahrain.

Two major languages of

consultation are Arabic and English. The presence of bi-lingual Arabic/English

lawyers enhances the Firm's

values besides specialized English and Arabic lawyers. This will help clients and

lawyers communicate better

even there is language barrier

يقدم محامو الشركة خدمات استشارية على كل وجه من وجوه قانون البحرين. لغتان رئيسيتان للتشاور هما اللغة العربية والإنجليزية. إن وجود محامين ثنائيي اللغة العربية/الإنجليزية يعزز قيم المكتب إلى جانب المحامين المتخصصين في اللغة الإنجليزية والعربية. سيساعد هذا العملاء والمحامين على التواصل بشكل أفضل حتى لو كان هناك حاجز لغوي.



Representation before Courts

التمثيل أمام المحاكم

The Firm represents clients before all courts, tribunals, regulatory authorities and
Notary

Public. There are three levels of litigation-first instance, appeals and Cassation. The
firm

make sure that everything is complete from the requirements needed until the
representation it the court with the validated documents.

تمثل الشركة العملاء أمام جميع المحاكم والمؤسسات القضائية والسلطات التنظيمية وكاتب العدل. هناك ثلاثة
مستويات من التقاضي - الدرجة الأولى، والطعون، والنقض. تتأكد الشركة من اكتمال كل شيء من
المتطلبات اللازمة حتى تمثيل المحكمة بالوثائق المصادق عليها.



Representation before Arbitration Panels

التمثيل أمام هيئات التحكيم

The Firm's expertise is regularly sought in arbitration matters. The Firm represents clients before Arbitral Tribunals. The Firm's lawyers are properly handled any legal actions in every case we are Handling

يتم البحث بانتظام عن خبرة الشركة في مسائل التحكيم. تمثل الشركة العملاء أمام هيئات التحكيم. يتم التعامل مع محامي الشركة بشكل صحيح مع أي إجراءات قانونية في كل حالة نتعامل معها.



Company Formation

تشكيل الشركات

The Firm regularly advises clients on company formation and assists the clients in company formation,

limited liability company, single person company-and assumes the entire tasks until the commercial

registration number is obtained. The Firm's main objective is to maintain the proper procedures that a

company should undergo. We making sure that the documents from the beginning until the opening of

company is validated and complete.

تقدم الشركة المشورة للعملاء بانتظام بشأن تشكيل الشركة وتساعد العملاء في تشكيل الشركة، والشركة ذات المسؤولية المحدودة، والشركة من شخص واحد - وتتولى المهام بأكملها حتى يتم الحصول على رقم التسجيل التجاري. الهدف الرئيسي للشركة هو الحفاظ على الإجراءات المناسبة التي ينبغي أن تخضع لها الشركة. نضمن نتأكد من التحقق من صحة الوثائق من البداية حتى افتتاح الشركة واستكمالها.



Contracts

العقود

The main objective of the contract signing is that any clients can understand what is inside the contract. We excels in the preparation of bilingual Arabic/English contracts

in

order to cater client needs. We are making sure that anything written inside the contract

is understandable and all the necessary requirements is accepted by the client

المهدف الرئيسي من توقيع العقد هو أن يتمكن أي عميل من فهم ما هو موجود داخل العقد. نحن نتفوق في إعداد عقود ثنائية اللغة العربية/الإنجليزية من أجل تلبية احتياجات العملاء. نحن نتأكد من أن أي شيء مكتوب داخل العقد مفهوم وأن العميل يقبل جميع المتطلبات اللازمة.



Area of Expertise & Practice

مجال الخبرة و الممارسة

Rashid Alanezi Advocates and Legal Consultant offers a diversity of expertise in all areas of major practice.

We are a full service law firm with leading expertise in various areas of Law in Bahrain. The partners offer a full complement of Legal Services in the following fields of law:

Corporate Law , Employment and Labor Law , Family and Juvenile , Constitutional Law , Criminal Law , Probate Succession and Trusts AND General Law

يقدم راشد العنزي للمحاماة والاستشارات القانونية مجموعة متنوعة من الخبرات في جميع مجالات الممارسة الرئيسية. نحن شركة محاماة متكاملة الخدمات تتمتع بخبرة رائدة في مختلف مجالات القانون في البحرين. يقدم الشركاء مجموعة كاملة من الخدمات القانونية في مجالات القانون التالية:

قانون الشركات ، قانون العمل و العمالة ، الأسرة و الأحداث ، القانون الدستوري ، قانون جنائي ، الوصية و الخلافة و الثقة و القانون العام



Corporate / Commercial Law

الشركات / القانون التجاري

Corporate law is a broad area focusing on the legal issues affecting businesses. This specialization concentrates primarily on forming, managing and dissolving commercial transactions, acquisitions, mergers and different types of business. We are specialized on the coordination of every Businesses, we will talk with the Business Owners and will set a specific outcome that will help both the Clients and Owners manage their Businesses.

قانون الشركات هو مجال واسع يركز على القضايا القانونية التي تؤثر على الشركات. يركز هذا التخصص في المقام الأول على تشكيل وإدارة وحل المعاملات التجارية وعمليات الاستحواذ والاندماج وأنواع الأعمال المختلفة. نحن متخصصون في تنسيق كل الأعمال، وسوف نتحدث مع أصحاب الأعمال وسنحدد نتيجة محددة من شأنها أن تساعد كل من العملاء والمالكين على إدارة أعمالهم.



Employment And Labor Law

قانون العمل و العمالة

This area of law focuses on legal issues that impact people who work and employers. We ensure that both Employee and Employer will meet the proper requirements needed by means of legal documents that will support the following:

Promotions , Benefits AND Correct Required number of Hours .

All of this required an accurate documents that will support the process and also we are preventing discriminations when it comes in work ethics.

يركز هذا المجال من القانون على القضايا القانونية التي تؤثر على الأشخاص الذين يعملون وأصحاب العمل. ونضمن ضمن أن كل من الموظف وصاحب العمل سوف يستوفي المتطلبات المناسبة المطلوبة عن طريق الوثائق القانونية التي ستدعم ما يلي:

الترقية ، الفائدة و العدد المطلوب الصحيح من الساعات

كل هذا يتطلب وثائق دقيقة من شأنها ان تدعم العملية ، كما

أننا نمنع التمييز عندما يتعلق الأمر بأخلاقيات العمل .



Family And Juvinile Law

قانون الأسرة و الأحداث

Family law focuses on the relationships between people and their families, including prenuptial agreements, divorce, domestic abuse, child support, adoption and child welfare proceedings. In this profession we can help the members decide the proper way on how they can handle their situation. We will surely make an action that will be accepted by both parties.

يركز قانون الأسرة على العلاقات بين الأشخاص وأسرهم، بما في ذلك اتفاقيات ما قبل الزواج، والطلاق، والعنف المنزلي، ودعم الأطفال، والتبني، وإجراءات رعاية الطفل. في هذه المهنة يمكننا مساعدة الأعضاء على تحديد الطريقة المناسبة لكيفية التعامل مع وضعهم. بالتأكيد سنتخذ إجراءً سيكون مقبولاً من قبل الطرفين.



Criminal Law

القانون الجنائي

Criminal law relates to fundamental legal issues and the personal liberties of citizens. Regardless of their role, people in this area of law handle cases about fundamental rights and liberties, including any behaviors that may violate local or national criminal codes. We ensure that we have the proper evidences so the proper individual will be judge and the scenario taken will not be complicated.

يتعلق القانون الجنائي بالقضايا القانونية الأساسية والحريات الشخصية للمواطنين. وبغض النظر عن دورهم، يتعامل الأشخاص في هذا المجال من القانون مع القضايا المتعلقة بالحقوق والحريات الأساسية، بما في ذلك أي سلوكيات قد تنتهك القوانين الجنائية المحلية أو الوطنية. نحن نتأكد من أن لدينا الأدلة المناسبة حتى يكون الشخص المناسب هو الحكم ولن يكون السيناريو المتخذ معقدًا.



Probate Succession And Trusts

الوصية و الخلافة و الثقة

Disposition of one's property after death can preserve assets and benefit the surviving family members. Upon the death of the deceased persons debts are paid and his assets are distributed after his or her demise. As for us, we will ensure that our clients will decide who's the proper successor or it is better to transfer the rights equally. We make sure that all the family members will agree on what will be the decision is

التصرف في ممتلكات الفرد بعد الوفاة يمكن أن يحافظ على الأصول ويفيد أفراد الأسرة الباقين على قيد الحياة. عند وفاة المتوفى يتم سداد ديونه وتوزيع أصوله بعد وفاتها. أما بالنسبة لنا، فسوف نتأكد من أن عملائنا هم الذين سيقررون من هو الخلف المناسب أو أنه من الأفضل نقل الحقوق بالتساوي. نحن نتأكد من أن جميع أفراد الأسرة سوف يتفقون على القرار الذي سيتم اتخاذه



General Law

القانون العام

A law that is unrestricted as to time, is applicable throughout the entire territory subject to the power of the legislature that enacted it, and applies to all persons in the same class. This includes the proper paying of taxes, following Traffic Road Rules and Proper use of Business Licenses. We are the law firm that specialized with this matter and making things in the right way that individuals will not abuse their power

القانون غير المقيد بالوقت، ينطبق في جميع أنحاء الإقليم ويخضع لسلطة الهيئة التشريعية التي سنته، وينطبق على جميع الأشخاص في نفس الفئة. ويشمل ذلك دفع الضرائب بالشكل المناسب، واتباع قواعد المرور والاستخدام السليم للتراخيص التجارية. نحن مكتب محاماة متخصص في هذا الأمر وصنع الأمور بالطريقة الصحيحة بحيث لا يسيئ الأفراد استخدام سلطاتهم



Banking and Insurance Cases

قضايا البنوك والتأمين

If you have any concerns with regards to Banking and Insurances Issues , our company is dealing with it with the help of our professional team.

إذا كانت لديك أية مخاوف فيما يتعلق بالقضايا المصرفية والتأمينية، فإن شركتنا تتعامل معها بمساعدة فريقنا المحترف.



Our Clients

عملائنا



BOTÁNICA



AMERICAN MEDICAL CENTER
المركز الطبي الأمريكي



SMILE
STUDIOS
BAHRAIN
MEDICAL CENTER



Our Clients

عملائنا



أملاك بنات الحاج كاظم حسين بوشهري
KHADEM HUSSAIN BUSHIHRI'S PROPERTIES

أبو صيبع - مملكة البحرين
Abu Saiba - Kingdom of Bahrain



Contact Us

مكتب المحامي راشد العنزي للمحاماة و الإستشارات القانونية

RASHID ALANEZI ADVOCATES AND LEGAL CONSULTANT



Office 11 First Floor , Building 2373 (Al Tijaria)
Road 2831 Block 428 , Al Seef



+973 17836638 | +973 66622459



mr@lawyerrashidalanezi.com



www.lawyerrashidalanezi.com

You can reach us on the following Social Media Sites:

